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BRMG.0012.83.2017/KSiB 
 

PROTOKÓŁ NR 57–12/2017 
 
Z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 28 sierpnia 2017 roku, a rozpoczęło się o godz. 16:00, w Sali Seana 
Lestera nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Na stan 7 (siedmiu) członków Komisji Strategii i Budżetu, w posiedzeniu 
uczestniczyło 7 (siedem) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych 
decyzji. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 
członków Komisji) i nr 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu, prowadzący 
obrady, otworzył 57 posiedzenie Komisji, stwierdził quorum, a następnie powitał 
zebranych i poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym 
drogą elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 

 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany w 
załączniku nr 1 do Uchwały XXX/843/16 Rady Miasta Gdańska z dnia 27 
października 2016 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu udzielania dotacji 
celowych na zadania związane z ochroną środowiska i gospodarką wodną – druk 
nr 1205. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
  

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie udzielenia w 
roku 2017 dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku – druk nr 1212. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 
gospodarowania zasobem komunalnych lokali użytkowych, czynszów i ich 
płatności oraz podziału Miasta Gdańska na strefy czynszowe – druk nr 1198. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

4. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł dochodów własnych 
gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 
sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 
własnych samorządowych jednostek budżetowych – druk nr 1200 + 
Autopoprawka. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

5. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku – druk nr 1219. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska    

6. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla 3-osobowej rodziny 
repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej na pobyt stały do Gdańska – druk nr 
1215. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
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7. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla członka rodziny repatrianckiej z 
Gruzji, zaproszonej na pobyt stały do Gdańska – druk nr 1216. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

8. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla 2-osobowej rodziny 
repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej na pobyt stały do Gdańska – druk nr 
1217.  

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

9. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskie Centrum Usług Wspólnych” 
poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i 
Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej 
statutu – druk nr 1199. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

10. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie upoważnienia 
Prezydenta Miasta Gdańska do przeprowadzenia postępowania w celu wyboru 
podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Gminy Miasta 
Gdańska za 2017 rok – druk nr 1210. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

11. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 
nr 1223  

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

12. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1224   

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

13. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie Przewodniczący poinformował, że został wycofany przez wnioskodawcę 
projekt uchwały druk nr 1210 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Gdańska 
do przeprowadzenia postępowania w celu wyboru podmiotu uprawnionego do 
badania sprawozdania finansowego Gminy Miasta Gdańska za 2017 rok. 
W porządku jest to pkt 10. 
 
Na to miejsce, czyli w pkt 10 przewodniczący zaproponował wprowadzenie 
projektu uchwały druk nr 1221 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej jednostce samorządu terytorialnego celem prowadzenia wspólnej 
polityki kulturalnej Miasta.   
 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad:  
5 za - jednogłośnie 
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako pkt 10.  
 
Po sporządzeniu porządku posiedzenia do Komisji zostały jeszcze skierowane do 
zaopiniowania projekty uchwał: 
 
• w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym spółki InnoBaltica spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Gdańsku – druk nr 1220.     
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Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad:  
5 za - jednogłośnie 
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako pkt 2A.  
 
• w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta 

Gdańska a Gminą Pruszcz Gdański w sprawie określenia podziału obowiązków w 
zakresie wykonania remontu mostu przez rzekę Czarną Łachę w ciągu ul. 
Przybrzeżnej w Krępcu i jego finansowania, oraz zarządzania obiektem po 
wykonaniu remontu.    – druk nr 1225.  

                           
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad:  
5 za - jednogłośnie 
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako pkt 2B.  
  
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia z przyjętymi zmianami: 
 
Głosowanie:  
5 za – jednogłośnie 
 

PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany w 
załączniku nr 1 do Uchwały XXX/843/16 Rady Miasta Gdańska z dnia 27 
października 2016 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu udzielania dotacji 
celowych na zadania związane z ochroną środowiska i gospodarką wodną” – druk 
nr 1205. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.249.2017). 
 

Pani Dagmara Nagórka - Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
przedstawiła projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał: Jak idzie wymiana 
pieców? Jesteście państwo zadowoleni ze skali? Czy mogłoby być lepiej?  
 
Pani Dagmara Nagórka - Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
Cały czas jest zainteresowanie i przychodzą mieszkańcy i widzimy, że ci, którzy byli 
najbardziej zamożni to wcześniej przyszli. W tej chwili mamy coraz częściej do 
czynienia z ludźmi, którzy mają stosunkowo niskie dochody i dlatego liczymy na to, 
że zwiększenie tej kwoty zachęci i w jakiś sposób będzie pomocne. Tak na połowę 
w tym momencie.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli ten piec około 12 tys. kosztuje?  
 
Pani Dagmara Nagórka - Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
Można powiedzieć 10 tys. Jest to już możliwe. W roku poprzednim mieliśmy ok. 200 
wniosków. Wypłaciliśmy 660 tys. W tej chwili, bo patrzę na zestawienie, wpłynęły 
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do tej pory 134 wnioski na łączną kwotę 622 tys. zł. My generalnie staramy się mieć 
te pieniądze w budżecie i zabezpieczać z pozostałych oszczędności tak, aby były na 
bieżąco, żeby wszyscy, bo takie jest założenie pana Prezydenta, że wszyscy, którzy 
przychodzą dotacje otrzymują. W przyszłym roku, jak państwo będziecie 
przyszłoroczny budżet opiniować to tam będzie propozycja już większej kwoty na 
starcie z tego względu, że jest przewidziany wzrost przyznawanej jednorazowej 
dotacji.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję. Czy są jakieś inne pytania? Panie radny.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Chciałbym się dopytać pani dyrektor czy, bo były rekomendacje Panelu 
Obywatelskiego, żeby wycofać dofinansowanie tych kotłów. Rozumiem, że 
zostawiamy tak jak dotychczas w tych miejscach, gdzie tak naprawdę nie ma 
możliwości zastąpienia pieca węglowego, że będzie mogła być nadal dotacja na te 
piece już nie te śmieciowe tylko na ekogroszek.  
 
Pani Dagmara Nagórka - Kmiecik – Zastępca Dyrektora Wydziału Środowiska 
Tak, ale ro jest tysiąc złotych. To jest taka symboliczna kwota, żeby po prostu dać 
ludziom w tamtym rejonie do myślenia, bo z kolei druga rekomendacja była taka, 
żeby wzrosła kwota tych na paliwo ekologiczne.  
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1205. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Dagmarę Nagórkę - Kmiecik – Zastępcę 
Dyrektora Wydziału Środowiska, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1205. (Opinia nr 57-12/281-59/2017).  
 

 
PUNKT – 2 

 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie udzielenia w 
roku 2017 dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku – druk nr 1212.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska 
z 31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.256.2017). 
 
Pan Janusz Tarnacki – Zastępca Miejskiego Konserwatora Zabytków 
przedstawił projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
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głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1212. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Janusza Tarnackiego – Zastępcę Miejskiego 
Konserwatora Zabytków, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 6 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1212. 
(Opinia nr 57-12/282-60/2017).  
 

PUNKT – 2A 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
InnoBaltica spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – 
druk nr 1220.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska 
z 31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.264.2017). 
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej przedstawiła 
projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał, czy można coś 
powiedzieć na temat harmonogramu co spółka będzie robić i kiedy będzie można 
się spodziewać efektów tego projektu?  
 
Pan Krzysztof Rudziński – Prezes Zarządu InnoBaltica Spółka z o.o.  
Prezesem zarządu spółki jestem od końca czerwca tego roku. Spółka ma 
zrealizować system rozliczeń na skalę wojewódzką oparty o zupełnie inne 
rozwiązania, nowsze rozwiązania technologiczne niż to dotychczas jest stosowane 
w wielu miejscach w Polsce i zagranicą. Różnica generalnie polega na tym, że 
chcemy zbudować system tzw. konto centryczny czyli sprowadza się to w praktyce 
do tego, że posiadacz identyfikatora i dostępu do systemu czyli karty, smartfona, 
jakiegokolwiek procesora nawet w zegarku czy w innym urządzeniu będzie mógł 
zapłacić za przejazd w dowolnym miejscu województwa dowolnym środkiem nie 
zastanawiając się nad tym jaką taryfę i u którego przewoźnika płaci. Natomiast 
system będzie precyzyjnie rozliczał wszystkie opłaty pomiędzy poszczególnych 
operatorów przewozów. Z grubsza można to w ten sposób określić. Jakie są 
założenia? My chcielibyśmy generalnie wdrożyć system od początku 2020 roku, żeby 
już pracował, funkcjonalny był, natomiast rok 2018 i 2019 to jest okres prób, 
testów i wdrożenia w poszczególnych miastach. To są te okresy wdrożeniowe. 
Rozpoczynamy 15 września rozpoczęciem dialogu technicznego z dostawcami 
systemu tak, żeby w przyszłym roku mniej więcej w drugim kwartale móc 
zdecydować o wyborze systemu i technologii, bo jest to rzecz na dzień dzisiejszy 
skomplikowana. Natomiast chciałem powiedzieć, że o dziwo w Polsce dzięki temu, 
że mieliśmy duże zacofanie informatyczne przez wiele lat, nadgoniliśmy tak daleko 
to zacofanie, że instalacja systemów pracujących w układzie centralnym czyli 
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komunikujące się z serwerami centralnymi u nas jest możliwa, natomiast mając te 
problemy takie jak Finlandia, Szwecja czy nawet Niemcy ze względu na brak 
możliwości przesyłu danych, który u nas już występuje na tym poziomie, stąd też 
my już przystępujemy, we wrześniu będziemy podpisywali umowę do projektu 
międzynarodowego wspólnie z Niemcami, Szwedami, Estończykami będziemy 
przygotowywali ten system nasz pod międzynarodową łączność. Co to oznacza? To 
oznacza to, że obywatel obcego kraju, dla nas to ma znaczenie turystyczne, zwrócę 
uwagę, obywatel obcego kraju dysponujący kartą bankową będzie mógł w każdym 
środku komunikacji miejskiej na przykład w Gdańsku, bez względu na to gdzie 
wsiądzie, do czego wsiądzie, kupić bilet czyli inaczej opłacić przejazd. Ja już nie 
lubię słowa bilet, bo tu nie występuje bilet jako taki w ogóle. On jest tworem 
wirtualnym. Natomiast może spokojnie opłacić przejazd. Spółka nasza zbuduje ten 
system i będzie go potem eksploatowała stąd własność trzech graczy na rynku 
komunikacyjnym, bo głównym graczem na rynku komunikacyjnym, patrzę pod 
kątem finansowym, to jest oczywiście Gdańsk, bo obroty tutaj przekraczają grubo 
ponad 100 mln zł rocznie. Drugim graczem jest Gdynia, która się zbliża do 100 mln. 
Województwo Pomorskie, gdzie mamy SKM-kę i Przewozy Regionalne też 
przekraczające 100 mln obrotu w skali roku. I pozostali gracze mali, organizatorzy 
przejazdów w całym województwie. Dlaczego całe województwo? Dlatego, że 
budowa takiego systemu jest kosztowna i dopiero zaczyna mieć sens kiedy zaczyna 
ogarniać duży teren, duży obszar i duży obrót, nazwijmy to, finansowy. Także 
zakładam na dzisiaj założenie i one są do zrealizowania. Od początku roku 2020 
system powinien już całościowo działać w całym województwie. On będzie 
sukcesywnie oczywiście wdrażany. Plan wdrażania my będziemy przygotowywali, 
bo to zależy od współpracy z wykonawca i na pewno w odpowiednim czasie 
zostanie państwu przedłożony.    
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję. Czy są jakieś inne pytania? Bardzo proszę. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Mam pytanie związane z samym takim najprostszym modelowym odpowiedzią 
dlaczego to jest robione przez spółkę, a dlaczego nie robią tego samorządy czy w 
formie przetargu czy zlecenia tego? Dlaczego akurat taki model wybrano? W czym 
to ma ułatwić? Takie pytania się pojawiały. Spółka też wypłynęła przy okazji 
sprawozdań finansowych, bo nie była tak mocno znana. Oczywiście to była spółka 
celowa do projektów i dlaczego ten model? Czy bazujemy na rozwiązaniach innych 
miast czy w Polsce czy w Europie czy zagranicą? Czy to ma być element naszego 
know - how?    
 
Pan Krzysztof Rudziński – Prezes Zarządu InnoBaltica Spółka z o.o.  
To są dwa obszary, które przesądziły o takim rozwiązaniu. Jeden obszar to są 
przepisy finansowe w jednostkach finansów publicznych. Chodziło o sposób 
finansowania działalności tego przedsięwzięcia. A drugi to są możliwości 
organizacyjne i rynkowe działania takiego tworu. Ten twór w pewnym momencie od 
roku 2020 czyli spółka będzie typowym przedsięwzięciem komercyjnym działającym 
na rynku. Tutaj działalność samorządu jako jednostki finansów publicznych byłaby 
już ogromnie utrudniona. Te analizy myśmy prowadzili, zresztą cała analiza, 
dojście do rozwiązania spółki trwało od roku praktycznie myśmy to analizowali. 
Jeżeli państwo jesteście zainteresowani o to szczegółowo można omówić. Także 
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generalnie spółka ułatwia przepływy finansowe, ale też spółka specyficzna, spółka, 
w której udziałowcami są tylko samorządy. Nie może być udziałowców prywatnych, 
dlatego, że w momencie, kiedy są to tylko samorządy i na to też niejako liczyliśmy 
nastąpiła zmiana przepisów prawa zamówień publicznych, gdzie wprowadzono 
zamówienia in-house. W związku z powyższym otworzyło to nam drogę do 
finasowania potem działalności, bo ktoś za tą emisję biletów w tej chwili państwo 
płacicie jako miasto za emisję biletów tak samo. Chodzi o to, żeby skomasować to 
w jednym miejscu i uzyskać ten efekt synergii w jednym organizmie. W tej chwili 
jest to możliwe czyli te samorządy, które są udziałowcami spółki mogą jej zlecać 
bezprzetargowo te zadania.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
To znaczy, że uczenie będą docelowo wycofywać się?   
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  
Docelowo uczelnie wyjdą ze spółki. To już nie jest ich przedmiot działalności. One 
już nie są zainteresowane uczestniczeniem w tej spółce.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
To też była spółka projektowa.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Ona miała służyć tej dyfuzji między uczelniami, biznesem, itd.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Pozyskiwanie środków unijnych na różne projekty.  
 
Pan Krzysztof Rudziński – Prezes Zarządu InnoBaltica Spółka z o.o.  
Powiem państwu, że my w dużej części wykorzystujemy to co ta spółka wytworzyła 
dlatego padło w pewnym memencie propozycja przekształcenia tej spółki, a nie 
tworzenia nowej. Dlatego, że tam już jest doświadczenie. Oni pewne projekty 
robili, a poza tym współpraca z uczelniami. Ona już teraz nie będzie w ramach tej 
spółki, ale już nawiązujemy współpracę ze spółkami, które utworzyły to na 
uczelniach w celu realizacji projektów innowacyjnych. To jest cała też dość 
skomplikowana inżynieria finansowa tego przedsięwzięcia.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jeszcze dopytam. Czy państwo też będą później takim centrum rozliczeniowym?  
 
Pan Krzysztof Rudziński – Prezes Zarządu InnoBaltica Spółka z o.o.  
Tak i nie tylko centrum rozliczeniowego, bo będziemy dostarczali swoim 
właścicielom np. dane z obrotu, przepływu pasażerów, cała statystyka, bo ten 
system to umożliwia w zasadzie online w czasie rzeczywistym.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Dziękuję uprzejmie.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Rozumiem, że pan prezes przyjmie nasze zaproszenie na sesję i także na sesji 
będzie mógł radnym to wszystko przedstawić.  
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Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  
Jeżeli państwo sobie życzycie to oczywiście.  
 
Pan Krzysztof Rudziński – Prezes Zarządu InnoBaltica Spółka z o.o.  
Jestem do dyspozycji. 
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1220. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Iwonę Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki 
Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 7 głosami 
za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1220. (Opinia 
nr 57-12/283-61/2017).  

PUNKT – 2B 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a Gminą 
Pruszcz Gdański w sprawie określenia podziału obowiązków w zakresie 
wykonania remontu mostu przez rzekę Czarną Łachę w ciągu ul. Przybrzeżnej 
w Krępcu i jego finansowania, oraz zarządzania obiektem po wykonaniu 
remontu – druk nr 1225. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska 
z 31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.269.2017). 
 
Pani Barbara Tchórzewska – p.o. Kierownika Działu Utrzymania Obiektów 
Inżynierskich w Gdańskim Zarządzie Dróg i Zieleni przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał: Kiedy państwo chcą 
przywrócić ten most do eksploatacji?  
 
Pani Barbara Tchórzewska – p.o. Kierownika Działu Utrzymania Obiektów 
Inżynierskich w Gdańskim Zarządzie Dróg i Zieleni 
Tutaj są dwie przesłanki, które są niezbędne, żeby w ogóle móc prace remontowe 
wykonać, czyli zarówno uchwała Rady miasta Gdańska, jak podobnie ze strony 
Gminy Pruszcz Gdański. Muszą być podpisane uchwały, które mówią o możliwości 
podpisania porozumienia. To jest ten jeden aspekt i drugi aspekt to są zakończone i 
zatwierdzone przejście przez procedurę zatwierdzenia robót i zgłoszenia robót 
remontowych w Nadzorze i to jest ten drugi aspekt, a będzie to możliwe po 
zakończeniu prac projektowych, które planuje się z końcem sierpnia. Więc 
najszybciej prace związane w ogóle z wykonaniem procedury zlecania wybory 
wykonawcy są możliwe po tych dwóch działaniach. O ile udałoby się to będą to 
prace przeprowadzone jeszcze w tym roku. Natomiast jeżeli te procedury się 
przeciągną to myślę, ze pierwsza połowa przyszłego roku.  
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Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1225. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Barbarę Tchórzewską – p.o. Kierownika Działu 
Utrzymania Obiektów Inżynierskich w Gdańskim Zarządzie Dróg i Zieleni, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1225. (Opinia nr 57-12/284-
62/2017).  
 

PUNKT – 3 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 
gospodarowania zasobem komunalnych lokali użytkowych, czynszów i ich 
płatności oraz podziału Miasta Gdańska na strefy czynszowe – druk nr 1198. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska 
z 31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.242.2017). 
 
Pan Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
przedstawił projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję.  
 
Radna Dorota Dudek – członek komisji 
Czy od ostatniego uchwalenia tej uchwały zaszły jakieś zmiany?  
 
Pan Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Te cztery, które właśnie wymieniłem. To były cztery nowelizacje od ostatniego 
ogłoszenia tekstu jednolitego. Żadnych dodatkowych zmian nie było. Dzisiaj nie 
wprowadzamy żadnych dodatkowych zmian.  
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1198. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Piotra Kryszewskiego – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Gospodarki Komunalnej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1198. (Opinia nr 57-12/285-63/2017).  
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PUNKT – 4 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł dochodów własnych 
gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczania oraz sposobu i 
trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków 
dochodów własnych samorządowych jednostek budżetowych – druk nr 1200 + 
Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska 
z 31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.244.2017). 
 
Pan Jarosław Formela – Kierownik Referatu Ekonomicznego w Wydziale 
Rozwoju Społecznego przedstawił projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1200 + Autopoprawka. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Jarosława Formelę – Kierownika Referatu 
Ekonomicznego w Wydziale Rozwoju Społecznego, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1200 + Autopoprawka. (Opinia nr 57-12/286-
64/2017).  
 

PUNKT – 5 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku – druk nr 1219. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.263.2017). 
 

Pani Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
przedstawiła projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał: Jakie bariery można 
usunąć za 1419 zł? 
 

Pani Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
To jest zwiększenie dostępnego limitu. Tutaj jest 670 tys. zł. Zwiększamy je o te 
niemal półtorej tysiąca złotych. Jakieś drobne remonty w łazience na przykład 
związane z zamontowaniem uchwytów pojedynczych. To nie jest sama kwota 
przeznaczona, tylko zwiększenie tej puli.   
 

Radna Dorota Dudek – członek komisji 
Czego dotyczy postępowanie sądowe?  
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Pani Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
To jest egzekucja środków niemiłościwie wydatkowanych związanych z dotacjami 
na prowadzenie działalności gospodarczej.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli państwo zlecali komuś? 
 
Pani Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
Gdański Urząd Pracy przekazuje dotacje i w momencie, kiedy są niewłaściwie 
wydatkowane musi egzekwować. Koszty sądowe związane z tą egzekucją to są 
właśnie te tutaj wskazane.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Chcemy te środki odzyskać. 
 
Pani Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
Tak.   
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1219. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Małgorzatę Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Rodzinie, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 
7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 
1219. (Opinia nr 57-12/287-65/2017).  
 

PUNKT – 6 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla 3-osobowej rodziny 
repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej na pobyt stały do Gdańska – druk nr 
1215. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.259.2017). 
 

Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego przedstawił projekt uchwały. Powiedział: rodzina 3-
osobowa, która przyjechała ledwie miesiąc temu tutaj do nas do Gdańska z 
Kazachstanu, określona imiennie, zaproszona w 2016 roku z jednym synem, 
natomiast jedno dziecko jest w drodze i oczekujemy za chwilę rozwiązania. W 
związku z przyjętymi wcześniej uchwałami przyjęcie wiąże się ze wsparciem 
finansowym na adaptację, na rozpoczęcie startu w wysokości 7 tys. zł na osobę. W 
zaproponowanej uchwale to jest łączna kwota 21 tys. zł. Rodzina zamieszka 
relatywnie niedługo już na ul. Kartuskiej. Proszę o pozytywną opinię.   
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Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały i otworzył dyskusję i zapytał: jak rozwiązanie nastąpi to już nie 
będziemy w stanie wesprzeć… 
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Nie, bo to już się odbywa w Polsce.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Korzystając z obecności pana dyrektora, bo niestety, mówię niestety, bo w 
sprawach repatriacji też pewne problemy panu dyrektorowi zgłaszałem i chciałem 
tylko zapytać, bo rozumiem, że te przepisy też dotyczące tych rodzin 
sprowadzonych do Polski m. in. naszego pana Dimy nie zostały rozwiązane na 
poziomie legislacyjnym i ci repatrianci stracili ten status i innej pomocy miasto nie 
może udzielić? Czy tam udało się coś tej rodzinie, która tu jest w Polsce coś 
zapewnić?  
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Tak, możemy zapewnić, ale to się odbywa już z naszych kosztów, ale do tego 
przejdziemy, bo to jest ostatni druk.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czyli ten jest jakby z tej chwały repatriacyjnej naszej, co dajemy dwa zawsze, ten 
pierwszy pana wniosek?   
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Tak.  
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1215. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Piotra Olecha – Zastępcę Dyrektora ds. 
integracji społecznej w Wydziale Rozwoju Społecznego, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1215. (Opinia nr 57-12/288-
66/2017).  

 

PUNKT – 7 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla członka rodziny repatrianckiej 
z Gruzji, zaproszonej na pobyt stały do Gdańska – druk nr 1216. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.2660.2017). 
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Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego przedstawił projekt uchwały. Powiedział: Jest to 
uzupełnienie wniosku i procesu, który zrealizowaliśmy w 2016 roku. To także 
repatrianci określeni imiennie przez Prezydenta, z Gruzji. Żona i dzieci przyjechały 
w 2016 roku, natomiast mąż w związku z problemami z wjazdem na teren Unii 
Europejskiej i uzyskaniem wizy dopiero teraz dojeżdża do rodziny i konsul w Tbilisi 
wydał wizę wjazdową w lipcu tego roku i pan Dimitri wjechał pod koniec lipca tego 
roku. Uzyskał pobyt stały i w związku z tym, że tam rodzinie przyznaliśmy 
wcześniej wsparcie w wysokości 21 tys. zł to pojawia się konieczność uzupełnienia 
tego wparcia i dopłaty zasiłku adaptacyjnego w wysokości 7 tys. zł.     
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Dlaczego tak długo trwało, żeby ten mógł dołączyć?   
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Do pewnych informacji nie mamy dostępu, ale ten pan miał zabroniony wjazd na 
teren Unii Europejskiej i w sytuacji, kiedy zniesiono ten zakaz możliwa była 
repatriacja i tylko tyle możemy powiedzieć, bo tyle też wiemy.   
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1216. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Piotra Olecha – Zastępcę Dyrektora ds. 
integracji społecznej w Wydziale Rozwoju Społecznego, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1216. (Opinia nr 57-12/289-
67/2017). 
 

PUNKT – 8 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
formy, wysokości i trybu przyznania pomocy dla 2-osobowej rodziny 
repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej na pobyt stały do Gdańska – druk nr 
1217. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.261.2017). 
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego przedstawił projekt uchwały. Powiedział: Ostatnia uchwała 
dotyczy pani Galiny Panto i jej męża Iwana Panto. To jest repatriacja już 
odbywająca się w trybie znowelizowanej ustawy, co do której jest w mieście 
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Gdańsk sporo wątpliwości co do i przyznawania, trybu przyznawania pomocy, 
wspierania rodzin repatrianckich, też tworzenia warunków do osiedlenia, bo trzeba 
powiedzieć, że miasto straciło możliwości remontu mieszkań ze środków 
przyznawanych na przyjmowanie rodzin. To jest rodzina, która została w grudniu 
2016 roku przyjęta przez panią Premier Szydło w takiej medialnej, dużej odsłonie. 
To te rodziny, które zamieszkały w placówce zbiorowego zakwaterowania w 
Pułtusku. Myśmy od dawna mówili, że w przypadku repatriantów nie powinna 
następować repatriacja do placówek zbiorowego zakwaterowania i te rodziny w 
związku z tym, że mogą tam przebywać 6 miesięcy w sumie od samego początku 
pisały do Gdańska o to, że potrzebna im jest od razu repatriacja. W związku z tym, 
że weszła nowelizacja, nie było jasnych sposobów, jasnej sytuacji jak my możemy 
zaprosić te rodziny tutaj do Gdańska. One pisały do nas dramatyczne listy, a 
zwyczajnie w związku z tym, że w tym ośrodku rozpoczynały się wakacje w 
czerwcu to po prostu wykopano, mówię już nieładnie, ale taki jest kontekst całej 
sytuacji, wykonano te rodziny na zewnątrz, tak więc one różnymi sposobami 
podocierały do różnych gmin w Polsce. W związku z tym, że pan Panto, który 
mieszka tutaj, syn państwa i pracuje w Muzeum II Wojny Światowej miał takie 
możliwości to zdecydował się państwa przyjąć i w związku z tym po rozmowie z 
Prezydentem Adamowiczem, zdecydowaliśmy się zaoferować wsparcie 
mieszkaniowe i z naszych zasobów mieszkanie na Cygańskiej Górze tym państwu 
zostało zaproponowane i jest możliwość przyjęcia ich do naszego programu 
repatriacyjnego to zwracamy się z wnioskiem o wypłatę tych zasiłków 
adaptacyjnych w wysokości 14 tys. zł.        
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały i otworzył dyskusję. 
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Ten temat akurat znam od podszewki, ale tak jak pan słusznie zauważył to było w 
dalszym punkcie, czyli my nie mamy w ogóle pewności, że oni zostaną uznani czy 
są jako repatrianci?  
 

Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Nie, ci państwo zostali przyjęci jako repatrianci. Wszystkie dokumenty zostały im 
przygotowane w Pułtusku, natomiast zmienił się cały tryb przyjmowania osób 
dlatego, że nasze uchwały i dotychczasowy porządek prawny mówił o tym, że my 
wysyłamy zaproszenia i cały proces repatriacyjny odbywał się po przyjeździe do 
Polski i osoby trafiały do Gdańska. A w tej chwili wszystkie procedury są 
zrealizowane na poziomie Pułtuska i my nie jesteśmy tą stroną zapraszającą. W 
związku z tym generuje to określone problemy formalne.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czy to też tak jak w przypadku tych rodzin to nas całkowicie obciąża? Czy 
całkowicie obciąża gminę?   
 

Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Oczywiście ci państwo dostają wsparcie, ale dostają je indywidualnie ze środków 
rządowych. Natomiast my nie mamy możliwości na przykład wystąpić do 
Wojewody, który pośredniczy tutaj w tej sprawie o refundację kosztów remontu 
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mieszkania. Tutaj Prezydent podjął taką decyzję, że te koszty remontu mieszkania 
to będą po prostu nasze koszty, a trzeba pamiętać, że czasem remont mieszkania 
na potrzeby rodziny repatrianckiej to jest czasem 70-80 tys. zł, a czasem jak jest 
duża rodzina i 120 tys. zł płaciliśmy za takie remonty. W tej chwili jesteśmy 
pozbawieni takiej możliwości. Ten program w oparciu o poprzednią ustawę dawał 
nam szersze możliwości i mogliśmy być bardziej aktywni, a w tej chwili tak 
naprawdę wsparcie na cele mieszkaniowe mogą otrzymać tylko i wyłącznie rodziny, 
nie Gmina.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Czyli jak będziemy sprowadzać jakąś rodzinę to będziemy płacić za jej remont 
mieszkania?  
 

Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Tak.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Było chyba 50 tys. taka dotacja?  
 

Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Różnie. To w zależności od wysokości, wielkości mieszkania, itd. Ale i 
remontowaliśmy za 70, 80 tys. i kwoty były refundowane przez służby Wojewody. 
W tej chwili czekamy na nowelizację ustawy, która mamy nadzieję, że nam wyjaśni 
ten tryb i zostanie wprowadzona możliwość zwrotu kosztów remontu mieszkań dla 
repatriantów.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
To już jest w procesie legislacyjnym czy czekamy?  
 

Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej w Wydziale 
Rozwoju Społecznego 
Tak. Trzeba powiedzieć, taka jest tutaj nasza ocena w Gdańsku, że wylano dziecko 
z kąpielą. Pokazano medialnie bardzo ładnie zmiany w ustawie, które dopuściły do 
koszarowania repatriantów w placówkach zbiorowego zakwaterowania, co nie jest 
w żadnym systemie dobrym rozwiązaniem. Tam w ludziach narasta frustracja, 
poczucie zagrożenia. Oni nie wiedzą co się z nimi zadzieje. W międzyczasie zmiany 
ustawowe. Nie wiedzą, czy zostaną zaproszeni przez którąś z gmin. Oczywiście 
wprowadzono też dobre zapisy w ustawie. Na przykład tego wsparcia 
mieszkaniowego. Trzeba sobie powiedzieć, bo rodziny mogą dostać na osobę do 25 
tys. zł na wsparcie mieszkaniowe, ale nawet jak jest 3-osobowa rodzina i to 
wsparcie mieszkaniowe wynosi 75 tys. zł na zakup mieszkania to powiedzmy sobie 
szczerze, że rodzina, która przyjeżdża tutaj, jest dopiero na dorobku nie jest w 
stanie zakupić mieszkania za 70 czy tutaj ci państwo to jest 50 tys. zł. Kredyt 
mieszkaniowy wiemy ile kosztuje. A przeznaczyć te pieniądze na 3 lata wynajmu 
mieszkania na wolnym rynku to też nie jest rozwiązanie.     
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jeżeli chodzi o te rodziny, to sytuacja rzeczywiście była dramatyczna, ponieważ te 
rodziny zostały sprowadzone przed świętami. Ci ludzie dostali w Kazachstanie do 
dwóch tygodni maksymalnie na spakowanie się, wywiezienie dobytku, zostali 
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samolotami przewiezieni do Polski, a w momencie, kiedy znaleźli się w Polsce 
okazało się, że tracą cały swój status jako repatrianci, bo nie było wtedy przepisów 
i te przepisy weszły w życie dopiero w maju. Był niesamowity bałagan legislacyjny. 
Ja dostawałem nie tylko dramatyczne prośby, akurat z rodziną Dimy itd., byliśmy w 
kontakcie. Natomiast wiem, że inne rodziny też wysyłały dramatyczne do Poznania 
i do innych miast, bo została taka sama sytuacja przez rząd spowodowana jak z 
rodzinami z Donbasu, które też zostały sprowadzone i też całość wysiłku i 
finansowego i organizacyjnego spoczęła na barkach gmin. Nie dostaliśmy też 
wtedy, mimo obiecanych refundacji, za te rodziny, a też wiadomo, że pomagając 
tym rodzinom uszczuplamy zasoby miejskie dla naszych rodzin gdańskich, które też 
czekają na mieszkania, więc tak naprawdę rząd w żaden sposób nam tego nie 
rekompensuje, tym bardziej dziękuję Prezydentowi, że się przychylił, chociaż 
wiem, że aspekt prawny nie jest łatwy tej sytuacji.     
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1217. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Piotra Olecha – Zastępcę Dyrektora ds. 
integracji społecznej w Wydziale Rozwoju Społecznego, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1217. (Opinia nr 57-12/290-
68/2017).  

PUNKT – 9 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług 
Wspólnych” poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w 
Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz 
nadania jej statutu – druk nr 1199.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.243.2017). 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1199. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1199. (Opinia nr 57-12/291-
69/2017).  
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PUNKT – 10 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego celem 
prowadzenia wspólnej polityki kulturalnej Miasta – druk nr 1221. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.265.2017). 
 
Pani Ewa Adamska – Kierownik Referatu ds. Mecenatu Kultury w Biurze 
Prezydenta ds. Kultury przedstawiła projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1221. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Ewę Adamską – Kierownik Referatu ds. 
Mecenatu Kultury w Biurze Prezydenta ds. Kultury, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1221. (Opinia nr 57-12/292-70/2017).  
 

PUNKT – 11 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 1223. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.267.2017). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały i otworzył dyskusję i powiedział: 
Pani Skarbnik mam taką uwagę natury ogólnej, bo odkąd mamy te otwarte dane, 
wszelkiego rodzaju koszty miasta są pokazywane to bardzo często padają tego typu 
zarzuty, że niektórzy urzędnicy jadą w delegacje zagraniczne i pokazywany jest 
koszt tej delegacji i generalnie tego rodzaju zarzuty padają czy w mediach czy 
podczas dyskusji o budżecie, a potem mamy Wieloletnią Prognozę Finansową, gdzie 
mamy przedstawione różnego rodzaju miękkie projekty, które są wprowadzane, że 
tu milion otrzymuje miasto, tu jakieś inne jeszcze pieniądze, żeby to też nam jako 
radnym pokazać, bo za tymi projektami stoją konkretni urzędnicy, czy konkretne 
wydziały, konkretne referaty, żeby nam pokazać, że właśnie tego typu inwestycje 
jaką jest na przykład delegacja za granicę…   
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Chodzi o te miękkie projekty, że są finansowane z dotacji. 
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Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chodzi o to, że delegacje są potrzebne, żeby potem mieć projekty, że one są 
efektem delegacji.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Sfinansowanie również przez nas delegacji jest wkładem własnym do projektów.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Miasto ma wymierne efekty różnego rodzaju wyjazdów, żeby to jakoś powiązać ze 
sobą, bo za tymi różnego rodzaju środkami zwłaszcza z tych miękkich projektów 
stoją konkretni urzędnicy, konkretne wydziały i warto to pokazywać. Takie jest 
moje wrażenie moje i moich kolegów. Także taka uwaga natury ogólnej. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
To jest możliwe oczywiście. Na początku służby finansowe nie wiedzą, jeżeli ta 
delegacja jest nie finansowana bezpośrednio ze środków unijnych to my o tym nie 
wiemy, natomiast potem przychodzi do nas informacja, że te wydatki z tej 
delegacji zalicza się do kosztów własnych miasta w ten projekt. Mogę za rok 2016 
zrobić taką informację dla państwa jak najbardziej. 
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Do tej publicznej informacji dodać taką tabelkę.    
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Do BIP - u nie dlatego, że w BIP-ie dajemy informacje wynikające z przepisów, ale 
oczywiście pomyślimy o tym, w jaki sposób to przekazać na zewnątrz do 
mieszkańców, żeby pokazać, że te finanse nie są finansowane bezpośrednio ze 
środków miasta, tylko są finansowane w ramach projektów.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Nawet jakby były finansowane ze środków miasta to czasem warto te kilkaset 
złotych, czy kilka tysięcy włożyć, żeby uzyskać takie wymierne efekty, bo to są 
olbrzymie kwoty jeżeli chodzi o miękkie projekty. Taki milion złotych zdobyć to 
potem wiele osób z tego korzysta.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Tu jest taka kwestia, że część delegacji w ogóle płacona jest ze środków unijnych, 
cześć jest wkładem własnym, a część jest po to, żeby zdobywać doświadczenie czy 
nawet szukać możliwości tego.   
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Erasmusa nikt nie zrobi dopóki nikt nie pojedzie i nie podpisze.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Dam informację wydziałom o wyjazdach zagranicznych, żeby po prostu podali 
informacje, które bezpośrednio się wiążą z pozyskiwaniem środków, bo te, które są 
finansowane ze środków unijnych, albo te, które my zaliczamy bezpośrednio do 
rozliczenia jako dotacja ja mam, natomiast jeżeli to jest związane z promocją to 
ja już tego nie mam.    
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Nie wiem czy to do pani pytanie czy bardziej do Wydziału Programów 
Rozwojowych. Chciałem się spytać o tą Nową Opacką, czy to jest ta cześć, którą 
należy rozumieć jako ta do cmentarza czy ta Nowa Opacka, która miała biec 
między AWF-em? Czy to są te dwie drogi czy jedna? Może panie się orientuje? 
Wiem, że to bardzo szczegółowe pytanie. Czy chodzi o starą Opacką czy też o tą, 
która się mieści między AWF-em a nowym osiedlem?  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
To w materiale powinno być. To dotyczy fragmentu Nowej Opackiej wraz z 
skrzyżowaniem Nowej Opackiej z Al. Grunwaldzką.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Tylko obydwie mają wychodzić na Grunwaldzką. Może doprecyzuję na sesji. To 
pewnie chodzi o starą Opacką.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Poproszę pana Dawidowskiego, żeby przygotował odpowiedź.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Teraz będzie dwukierunkowa?  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Dokładnie, tylko my pod nazwą Nowa Opacka mamy tą między AWF-em a nowym 
osiedlem. Tylko chyba tam inwestor sam buduje.  
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1223. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 6 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 
głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1223. (Opinia nr 57-12/293-71/2017).  
 
 

PUNKT – 12 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1224. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
31 sierpnia 2017 r. – sprawa BRMG-S.0006.268.2017). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały i otworzył dyskusję i powiedział: mam dwa pytania. Pierwsze 
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pytanie dotyczące sytuacji w Wydziale Skarbu. Czy to niewykonanie wynika z tego 
jakie mamy propozycje sprzedaży i one nie znajdują kupców? Czy w ogóle sytuacja 
na rynku, bo w zeszłym roku to to wykonanie Wydziału Skarbu było dobre, jeżeli 
dobrze pamiętam. 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Lista nieruchomości, które są przeznaczone do sprzedaży jest bardzo duża. 
Natomiast nie ma chętnych. Przyznam szczerze, że dzisiaj rozmawiałam z panią 
Płonką, ale nie pytałam się ile ogłoszono w tym pierwszym półroczu przetargów na 
sprzedaż nieruchomości. Dopytam się i dam państwu informację, prześlę na maila, 
żeby sprawdzić możliwości zainteresowania naszym potencjałem.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Drugie pytanie o ten milion, który przekazujemy na sytuację związaną po tych 
wichurach tragicznych. Czy to ma swoje odzwierciedlenie w budżecie?   
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Dzisiaj rozmawiałam z panem Bonisławskim, zostało wskazanych 6 gmin. Nie wiem 
jeszcze jakie to są gminy. Jest taki problem, że musi być po pierwsze uchwala 
intencyjna. To jest prosta uchwała, bo w jednej uchwale wskazujemy 6 gmin i 
wskazujemy kwoty, które dajemy dla tych gmin, natomiast już w budżecie musimy 
skwalifikować te wydatki w poszczególnych działach i czy one dotyczą opieki 
społecznej, że to będzie pomoc dla konkretnych mieszkańców, czy to będzie pomoc 
na infrastrukturę drogową, gdzieś jakieś drogi wewnętrzne się zawaliły, czy to 
będzie jakaś odwodnieniowa infrastruktura, czy wodociągowa ja muszę mieć 
wskazanie. Na ten moment na dzisiaj nie mamy jeszcze pełnego rozeznania. 
Podejrzewam, że to będzie środa końcówka dnia i będzie ta uchwala, a tu będzie 
autopoprawka. Być może ja ją ustnie państwu przekażę.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Ale będzie jakaś uchwała intencyjna?    
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Tak, musi być uchwała intencyjna. Sprawa w budżecie jest sprawą wtórną. Bez 
intencyjnej uchwały nie można przekazać.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Czyli powinniśmy się przygotować do tego, że będziemy coś jeszcze opiniować 
przed sesją w pierwszym czytaniu?   
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Albo na sesji zostanie wniesione i to jest tak oczywiste, że nie musimy się 
spotykać, albo też będzie przynajmniej spotkanie Komisji Strategii i Budżetu przed 
sesją. Myślę, że to będzie na sesji wniesione. Ta uchwała nie będzie 
kontrowersyjna i wszyscy pewnie będą za.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Chciałam się odnieść właśnie do tego jednym zdaniem, że może bardziej elegancko 
i bardziej taktowanie byłoby dodać, że udzielimy pomocy jeżeli Rada Gminy wyrazi 
zgodę, bo było powiedziane, że udzieli. Rozumiem, że to nie jest kontrowersyjne i 
wydaje mi się, że nie będzie głosów sprzeciwu, ale bardziej taktowanie byłoby… 
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Ale w uchwale… 
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
W mediach, że Prezydent ogłosił, że udzielimy. Wydaje mi się, że warto było o te 
dwa słowa więcej powiedzieć.  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
To była potrzeba chwili i poszedł taki przekaz pana Prezydenta do mediów, 
natomiast nie doszukiwałabym się tutaj kontekstu jakiegoś politycznego czy 
wychodzenia przed szereg pana Prezydenta. To po prostu była potrzeba chwili. 
Wszyscy o tym wiemy.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Mam takie pytanie techniczne. Czy będzie opiniowana przez Komisję ta uchwała?  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Jeżeli dotyczy zmian w budżecie to raczej powinna. Natomiast jeżeli to będzie 
autopoprawka to nie musimy zwoływać Komisji.  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Pan Bonisławski mi obiecał, że najpóźniej w środę wyjdzie uchwała intencyjna, 
czyli dla tych 6 gmin pomoc i konkretna kwota i to jest sprawa prosta.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Czy weryfikowaliśmy czy spadek środków pieniężnych z podatku jeżeli chodzi o 
rejestrację aut nie wynika z tego, że może mieszkańcy wyzbyli się samochodów i 
przesiedli się na rowery, bo jest wszędzie strefa płatnego parkowania.  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Samochody osobowe nie podlegają podatkowi od środków transportowych. 
Podatkowi podlegają samochody powyżej 3,5 tony, a tak naprawdę największy 
ubytek jest w tych samochodach, które mają przyczepy, naczepy itd., i tutaj te 
firmy leasingowe, bo tych samochodów nie kupuje się za gotówkę, bo to jest 
ogromny wydatek, kosztuje miliony złotych i te samochody są sprzedawane albo w 
formie leasingu operacyjnego albo finansowego. 
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Chciałbym jeszcze pani Skarbnik wrócić do tego pytania, które pan Przewodniczący 
zadał o te wpływy majątkowe, bo rozumiem też, że na przykład część 
nieruchomości jednak jest blokowana na przykład wiem, że część została 
zablokowana pod przedszkola.   
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Przy szacowaniu dochodów na 2017 rok i przyszłe lata te grunty zostały już 
wyeliminowane, te wszystkie na cele społeczne, na potrzeby miasta one zostały 
wyeliminowane co najmniej do roku 2024.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jakby pani była uprzejma przypomnieć ile mieliśmy pozyskać ze sprzedaży 
majątkowej?  
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
W tym roku? Już powiem. Ze sprzedaży mamy zaplanowane 68 mln zł, a za pół roku 
25 mln zł mamy. Czyli konkretnie niecałe 38%.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Tak jak pani powiedziała chce pani kompensować częściowo większymi wpływami z 
podatku od wieczystego użytkowania.  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Tak.  
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1224. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 
głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1224. (Opinia nr 57-12/294-72/2017).  

 

PUNKT – 13 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Właśnie podpisuję porządek na posiedzenie za tydzień o godz. 16, 4 września. W 
planie komisji mamy wnioski naszej komisji do budżetu na rok 2018 oraz pani 
Skarbnik albo jej pracownicy przedstawią nam założenia do budżetu miasta na 
2018, prognozę długu. Także zapraszam za tydzień na posiedzenie Komisji. Jeżeli 
państwo chcieliby wcześniej złożyć propozycje swoich wniosków do budżetu to 
bardzo proszę przesyłać je do pani Asi, ułatwi nam to przygotowanie. Najlepiej 
przesłać do poniedziałku do południa.  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  
Czy państwu na to spotkanie za tydzień przedstawić dotychczasowy dług w rozbiciu 
na instytucje finansowe w jakich mamy zaciągnięty kredyt i kwoty?   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Tak. Standardowo jak zawsze.  
 

Wobec braku dalszych spraw związanych z tym punktem Przewodniczący zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 

Koniec -  godz.17:30 
Przewodniczący 

Komisji Strategii i Budżetu RMG 
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